
Evaluatie Seniorencommissie seizoen 2021-2022 

Wie zijn wij ? 

De seniorencommissie is begin 2021 gestart met 4 vrijwilligers. Het was dan ook even zoeken welke  

taken en werkzaamheden bij deze commissie horen. We hebben de teams verdeeld binnen de 

seniorencommissie zodat de teams een eigen contactpersoon hebben. We hebben ons 

gepresenteerd op de site van MHCBE met onze contactgegevens. 

Toen we net gestart waren hebben we eind maart 2021 een enquête naar alle senioren (bijna 600) 

gestuurd om er achter te komen hoe senioren het hockey ervaren bij MHCBE, of ze seizoen 2021-

2022 nog lid zouden blijven, wat ze verwachten van de seniorencommissie etc.  Hier is een zeer lage 

respons op gekomen namelijk 76 ingevulde enquêtes. Uit de opmerkingen komt naar voren dat de 

leden blij zijn met deze nieuwe commissie en een aanspreekpunt hebben. Een spreekbuis zijn 

richting bestuur, begeleiden van de junioren die naar senioren overgaan en focus op het behouden 

van leden. 

We zijn als seniorencommissie vaak op zondag op de club aanwezig zodat leden ons kunnen 

aanspreken voor vragen en wij informatie ophalen bij de leden. 

 

Terugblik: 

Afgelopen seizoen waren er in totaal 25 seniorenteams: 

Heren 6x 

Jong heren 1x 

Veteranen heren 2x 

Dames 5x 

Dames 30+ 1x 

Dames donderdagavond 2x 

Jong dames 6x  

Trimmers maandagavond 2x  

In totaal zijn er dit seizoen 6 teams kampioen geworden en deze kampioenen zijn de laatste 

competitiedag gehuldigd op de club. 

Positieve punten: 

- Leden weten dat er een seniorencommissie bestaat en weten ons te vinden 

- Samenwerking met de evenementencommissie ( en Eva) 

-  De jeugd die doorstroomt naar de jong senioren hebben we op de club gesproken. Helaas was de 

opkomst laag. Volgend jaar eerder mee starten. 

- Goede samenwerking/ afspraken met de ledenadministratie 

 

Aandachtspunten: 

-  Intensievere samenwerking met de TC. Over de teamindeling, trainingen en trainers 

- Eind juni hebben we de teams en klasse doorgegeven aan de KNHB. Echter kwam midden in de 

vakantie het overzicht binnen waardoor wij geen evt verzoeken /wijzigingen hebben kunnen 

indienen. Dit willen we volgend seizoen anders aan gaan pakken en komen nog met een voorstel bij 

bestuur/TC 

- In samenwerking met de ledenadministratie gegevens opschonen in LISA 

- Q2 zijn de drukste maanden voor de seniorencommissie. We moeten dan alle teams compleet 

krijgen, schuiven, aanmelden, in LISA verwerken etc. Dit is een hele klus ! Volgend jaar willen we dit 



meer gestructureerd doen middels een goede (tijds)planning 

-  Ook willen we met regelmaat aansluiten bij de bestuursvergadering en gaan dit voor komend 

seizoen ook plannen iom het bestuur 

Vooruitblik: 

De seniorencommissie zal regelmatig op de club zijn om senioren te spreken. De aandachtspunten 

gaan opgepakt worden. Ook gaan we op zoek naar iemand die de commissie komt versterken zodat 

we zeker in Q2 en begin van het seizoen minder kwetsbaar zijn. 

 

Budget 2022-2023: 

 

Huldiging van de teams die kampioen worden €500,00 


